



## REFERAT MØTETYPE

26. april 2024, kl. 16:15, rom: V139

Fysisk fagutvalg

### *sak num* Sakstittel *O/V/D*

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

#### **50 V2024 Godkjenning av innkalling V**

Godkjennes.

#### **51 V2024 Valg av ordstyrer og referent V**

Godkjennes.

#### **52 V2024 Godkjenning av referat V**

Godkjennes.

#### **53 V2024 Orienteringer O**

##### **0.1 Rebecca**

10. mai blir det felles matnat fest. Hvert institutt får en farge til et armbånd, fysikk har rosa. Hvert fagutvalg skal også stille med friville, RF står for skjenk.

Hun var også på møte med studieadmin og UU. Der ble det diskutert premie til beste video. 10000 kr skal deles ut men det er usikkert om det skal fordeles på en eller flere. Det skal informeres om konkurransen ved studiestart og vinneren blir kåret ved visning. Dette blir rundt etter midtveis men saken er fortsatt under diskusjon.

Til høsten ønsker det at den ansvarlige for å tømme oppvasken på roterommet også skal rydde i en framtidig bokhylle der. Dette er fordi det ønskes å legge flere bøker på rommet.

## 0.2 Mari

Hun var på UU møte, da ble følgende diskutert:

- Det ønskes å gjøre endringer i emneevaluering. Her har fagutvalget mer frihet enn vi trodde da vi selv kan lage egne skjema og bestemme om vi ønsker flere, færre, åpne eller konkrete spørsmål.
- Diskusjon om frist til levering av master. Temaet må kanskje tas til fakultetsnivå.

## 0.3 rihab

Snakk om bachelorsermoni.

- Espen kan holde tale på vegne av instituttet.
- Det ønskes å dele ut sølvpins til studentene. De vil kun gis til de som fullfører graden. Dette fører til logistikkproblemer som ikke er løst ennå.
- Det skal gis gratulasjonskort isteden for vitnemål. Hittil har dette kortet forbedringspotensialer. Tar imot ideer til hva annet som endres.

## 0.4 Albert

Vaffelstan gikk greit. Folk syntes det hørtes vanskelig ut å delta i konkurransen. Vet ikke om det bidro til flere påmeldelser.

## 0.5 Helena

Hun trenger at noen rigge ned for henne etter matnat festen 10. mai. Da dette ikke passet for noen andre i fagutvalget får hun bare si til arrangørene at det ikke passer for henne.

## 54 V2024 Allmøte D

Blir torsdag 16. mai klokken 1615. Det blir servert pizza. Her trenger Rebecca at følgende fikses:

- Inkallingstekst.
- Rachel må publisere teksten på FFU siden.
- Helene må lage plakat.
- Andreas må publisere på sosiale medier om allmøtet.
- Hør med Rebecca for mer detaljer.

## 55 V2024 Eksamensverksted D

Det skal holdes eksamensverksted. Her vil gruppelærer få utdelt grupperom og kjører eget opplegg. Det blir pizza senere. En som deltar må ha ansvar for å hente pizza. Oversikt over ansvarlige for å fikse gruppelærer:

- FYS3500, Max.
- FYS1001, ikke bestemt.
- FYS1105, Artis.
- STK-FYS1110, Artis, storefy (dermed begrenset).
- FYS2130, Mari.
- FYS2140, ikke bestemt.

## **56 V2024 Eventuelt D**

Helene må printe ut det nye styrebildet.

### **0.6 Rihab spør om hjelp**

Forslag til hva som kan utdeles til studentene under bachelorsermonien:

- UiO sjokolade.
- Gjøre kortet mer fysikk-spesifikt enn fjorårets.
- Fint diplom, men er vanskelig å skaffe fysisk diplom.
- (UiO) kaffekopp
- En fin (fjær?)penn.

## **57 V2024 Møtekritikk D**

Ingen møtekritikk :)

check-out kl 16:35

Isabel Sagen <3  
*Referent*